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 עדכונים יו"ר הוועד: 

ללחימה בעזה שולח מכאן תנחומים למשפחות הנרצחים, רפואה    32-ערב טוב ,אנחנו נמצאים ביום ה

וחיבוק גדול   , תפילה להחזרת החטופים שלמה לפצועים, ברכת הדרך ללוחמים הנמצאים בחזית 

 לעוטף ישראל. 

חלק נמצאים בחקירה משטרתית  שאנו עדים לתופעה של תמיכה בטרור בפלטפורמות השונות 

חשוב להגיד בצורה ברורה ונחרצת שאנו מוקיעים מקרים אלו מקרבנו ולא נאפשר לאף מסית   ובירור.

 . ו במחוזותינ בשום דרך תמיכה בטרור 

בתקופה האחרונה קיימתי מספר שיחות עם יו"ר האגודה להתעדכן בסטטוס הבירור והחקירה ואופן  

 התנהלות האו"פ בנושא, הסכמנו על חומרת הדברים ושהם נדרשים לטיפול בדרכים המקובלות. 

לפער  ף הוגשה הצעה לסדר יום לנשיאות שעברה ברוב קולות בכדי לתת מענה הולם לבשבוע החו

מעדכן שהיום נשלח למבקר האגודה פרוטוקול ישיבה  . בתקנון האגודה בנושא טיפול ב "תומכי טרור"

 ויובאו בפני רשם העמותות לאישור.  כולל נספח א' הכולל בתוכו את השינוי המתוקן בתקנון  160

הועברו חתומים למבקר לצורך אישורם הסופי לאחר   2022-2023הכספיים  הדו"חותבנוסף על זאת 

 שהתקבל אישור החתום של וועדת ביקורת. 

חברי   19פרשו   6/2022חברים מתחילת הקדנציה  20מספר חברי המועצה נכון ליום זה עומד על 

 או פרישה(. טומטי מועצה )או

 ישיבות רצוף קיבלו מכתב התראה בטרם הודחו מחברות במועצה.   3כלל החברים שנעדרו מעל 

רגע לאור המצב הבטחוני זה בהמתנה ות כלוועד ביקורת הוגשו מועמדויות שונ  שפורסם  בקול קורא 

 בהמשך נטפל המעומדים. 

 ( אותם צריכים לאייש לאחר קול קורא. נם מקומות פנויים בוועדות השונים )כספים ומכרזיםשמזכיר שי

 הצעות וועד מנהל: 

עם מועצת הסטודנטים ומתוך רצון להעמקת הקשר לצורך זיהוי  כחלק מקידום הקשר של הסטודנטים  

חברי   וייקחפערים העולים מהשטח ובעיקר אוזן קשבת לצורכיהם, הוחלט לקיים פגישת בזום בה  

המועצה יו"ר הוועדות ויו"ר האוגדה חלק אינטגרלי ויתנו מענה לשאלות של הסטודנטים העולות  

המשטח . תעשה פניה באמצעות קול קורא לסטודנטים לקחת חלק במפגש ולהכיר מקרוב את חברי  

 האגודה ובע"ת. 

לאור מקרים שאירוע בעבר ההנחיה לפרסם פרוטוקולים באתר   – פרסום פרוטוקולים לאחר ישיבות  

 , בכדי ליצור שקיפות ונגישות. ימים מיום שליחת הפרוטוקול 7האגודה ולא יאוחר מ 

 . נשיא  .נשיא ,אלון באום ס  . ,ליאור שפירה ס "ר הוועד המנהל ויו שלומי עובדיה נשיא האגודה נוכחים:  

 

 שלומי עובדיה  

 יו"ר הוועד המנהל 

 נשיא האגודה  
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